
samentrekkingen met de lidwoorden LE en LES 
 
in combinatie met de voorzetsels à ( in, naar, op enz ) en de ( van ) 
gaan de LIDWOORDEN LE en LES raar doen: 
 
( le père de le garçon ) >>>> le père du garçon  ( de vader van de jongen ) 
 
( la mère de les filles ) >>>> la mère des filles ( de moeder van de meisjes ) 
 
( Je vais à le collège ) >>>> Je vais au collège ( Ik ga naar school ) 
 
( Je vais à les Antilles ) >>> Je vais aux Antilles ( Ik ga naar de Antillen ) 
 
 
dus: 
de le   wordt           du 
de les  wordt          des 
à le  wordt           au 
à les  wordt          aux 
 
 
 
speciaal voor de leerlingen bovenbouw:  
 
Wat hierboven is uitgelegd geldt dus niet voor de PERSOONLIJKE 
VOORNAAMWOORDEN LE en LES 
 
Je suis content de le voir      Ik ben blij hem te zien 
Impossible de les trouver !    Onmogelijk ze te vinden ! 
 
 
 


